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[bookmark: _Toc367780185]СПЕЦИАЛИСТ ПО РАБОТЕ С МОЛОДЕЖЬЮ КАК ИДЕОЛОГ-ОРГАНИЗАТОР МОЛОДЕЖНОЙ ПОЛИТИКИ
Изучается роль выпускника специальности «Организация работы с молодежью» в реализации молодежной политики в условиях информационного общества. На основе эмпирических данных рассматриваются условия реализации общекультурных и профессиональных компетенций молодежного лидера в практической деятельности. 
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На рубеже ХХ–ХХI вв. мир вступил в информационную эпоху, основными характеристиками которой являются возрастание роли знания и информации; развитие «интеллектуальных технологий» [1, c. 45]; развитие сферы услуг, прежде всего торговли, финансов, транспорта, науки, образования, отдыха, туризма; изменение социальной структуры, увеличение численности слоев, занятых интеллектуальным трудом; повышение качества жизни; появление так называемых постматериальных ценностей, связанных с охраной природы, духовными ценностями и т. д. [См.: 4, с. 201–240]. 
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YOUTH SPECIALIST AS IDEOLOGIST ORGANIZER 
OF YOUTH POLICY
The role of the graduate of specialty "The Work Organization with Youth" in realization of youth policy in the conditions of information society is studied.  On the basis of empirical data conditions of realization of common cultural and professional competences of the youth leader in practical activities are considered. 
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At the turn of the XX-XXI centuries the world entered the Information Age. Its main characteristics are growth of the role of knowledge and information; development of the "intellectual technologies" [1, p. 45]; development of the service industry, mainly, trade, finance, transport, science, education, recreation, tourism; change of social structure, increase in number of people doing intellectual work; improvements in quality of life; appearance of the so-called post-material values connected with environmental protection, cultural wealth, etc. [See: 4, page 201–240].

List of references:
1. Volchek V. A. Development of the movement of student's groups of Kuzbass in the 60-70th years: yew. edging. ist. sciences: 07.00.02 – the History USSR, is protected 1988. Kemerovo, 1988. 
199 p.
2. Vladimirova A. Student's groups: experience revival // Business Kuzbass – the New century. 2013. 12-01. Page 52-55.
3. Long-term target program "Youth of Kuzbass. Development of sport and tourism in the Kemerovo region" for 2008-2013 [An electronic resource]. URL: www.dmps.ru (date of the address 02.03.2015).
4. Kirillova N. B. Mediakultur of new Russia [Text]: methodology, technologies, practice / edition of N. B. Kirillov, 2007. 512 p.




